
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXIV 

XXXIV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 30 września 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 30 września 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:31 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XXXIV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Frédéric Coppin, 

poinformował, że sesja jest zamknięta, przypomniał, że jeżeli ktoś miał jakieś pytania, to 

mógł się zwrócić do dyrektorów, kierowników i pracowników Urzędu oraz Burmistrza.  

Przypomniał o obowiązku używania maseczek podczas sesji i o oznaczonych miejscach,  

a także o respektowaniu przepisów związanych z pandemią. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 11 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich obecnych  

oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. 

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 

2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/86/20 Rady Miejskiej w 

Tułowicach z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i sposobu 

świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że podczas posiedzenia komisji Pani Barbara Nowak 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał treść projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/86/20 Rady Miejskiej w Tułowicach  

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i sposobu świadczenia usług przez punkt 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXIV/182/2021 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Tułowice na rok szkolny 2021/2022. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że podczas komisji Pani Marta Kaleta przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał treść projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Tułowice na rok szkolny 2021/2022. 

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXIV/183/2021 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków organowi regulacyjnemu do zaopiniowania. 

Przewodniczący Rady powiedział, że podczas komisji Pan Sekretarz przedstawił projekt 

uchwały i omówił wprowadzone zmiany. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał treść projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków organowi regulacyjnemu do zaopiniowania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXIV/184/2021 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w poniedziałek Skarbnik omówiła zmiany, a wobec 

braku pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść projektu uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXIV/185/2021 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w poniedziałek Pani Skarbnik omówiła zmiany,  

a wobec braku pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXXIV/186/2021 

 

10. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu  

realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 wieloletnia prognoza finansowa 

jednostki, ust. 3. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w poniedziałek Skarbnik przedstawiła informacje na 

powyższy temat, a wobec braku pytań poprosił ją o odczytanie Uchwały Regionalnej Izby 



Obrachunkowej w sprawie Opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Tułowice za I półrocze 2021 r. 

 

11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za 

pierwsze półrocze 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że ten punkt jest powiązany  

z punktem 10 i w poniedziałek Pani Skarbnik przedstawiła informacje na powyższy temat. 

Brak pytań.  

 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Poproszony przez Przewodniczącego Rady Sekretarz Gminy Wiesław Księski przedstawiając 

sprawozdanie z działalności Burmistrza, rozpoczął od informacji o oficjalnym otwarciu drogi  

w Goszczowicach, z udziałem Starosty Opolskiego, złożenia kwiatów pod pomnikiem w dniu  

1 września oraz spotkań z Komendant Komisariatu i Dyrektor Szkoły Podstawowej. 

Poinformował o udziale w przetargu na zakup działki w Skarbiszowicach, spotkaniu  

z Prezesem Koła Honorowych Dawców Krwi, spotkaniu w siedzibie Gazowni w Opolu  

w sprawie dalszej gazyfikacji Gminy Tułowice, gdzie uzyskał informację ze strony Gazowni,  

że do połowy sierpnia 2022 roku Gazownia planuje zrobić projekt gazociągu w kierunku 

Skarbiszowic z założeniem, że wykonanie tego przedsięwzięcia może nastąpić do 2024 r. 

W miesiącu wrześniu odbyły się zebrania sołeckie dotyczące funduszu sołeckiego na rok 

2022 oraz bieżących spraw sołeckich, spotkanie z przedstawicielem Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska dotyczące informacji oraz deklaracji w zakresie przystąpienia  

i realizacji Programu Czyste Powietrze. Odbyło się również podpisanie umowy przedłużającej 

działanie Jednostki OSP Goszczowice w Krajowym Systemie Ratownictwa Gaśniczego. 

W miesiącu wrześniu Burmistrz uczestniczył w Walnym Zgromadzeniu Aglomeracji 

Opolskiej oraz innych spotkaniach dotyczących aktualnych spraw Gminy. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij, powiedział, że w niektórych spotkaniach 

wymienionych w Sprawozdaniu Burmistrza również z Przewodniczącym uczestniczyli, 

wspomniał także o udziale w Dożynkach w Beli pod Pradziadem. Pochwalił działania 

sołectw, które wpływają na ich wygląd. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował o wnioskach złożonych przez 

Radnych i poprosił autorów o ich przedstawienie. 

 

Radny Krzysztof Ptak poruszył sprawę kursów pociągów, które w praktyce nie kursują 

zgodnie z rozkładem i są przepełnione, wobec czego poprosił Burmistrza o interwencję. 

Przedstawił wniosek o wykonanie naprawy latarni na ulicy Jaśminowej w kierunku ulicy 

Gruszkowej. 

Zawnioskował o zagospodarowanie terenu zielonego przy łuku ulicy Jaśminowej. 

 

Radny Arkadiusz Drążek zawnioskował o zakup i montaż wyświetlacza prędkości pojazdów 

przy ulicy Kościuszki w Tułowicach, przy wjeździe od Korfantowa. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij przedstawił wniosek Radnego Michała Lutego  

o zabezpieczenie środków w wysokości 250 000 złotych na zakup nowego samochodu 

pożarniczego, jako wkładu własnego Gminy. 



Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił odpowiedzi Burmistrza na wcześniej 

złożone wnioski.  

W sprawie zakupu stołów i ław do wiaty obok Sali widowiskowej na wniosek Radnej Anny 

Sokulskiej, Sekretarz wyjaśnił, że już zostały zakupione. 

W sprawie budowy świetlicy w Szydłowie, z wniosku Radnego Krzysztofa Mroza, a 

Sekretarz dodał, że obecnie trwają prace nad dokumentacją projektową zgodną z ustaleniami 

z Radą Sołecką, z zachowaniem funkcji i oczekiwań użytkowników. 

 

15. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 28 września został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij wymienił korespondencję, która wpłynęła w okresie 

międzysesyjnym. 

 

16. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 28 września poprzez 

eSesja został dostarczony Radnym Rejestr pytań i poprosił Sekretarza Gminy o odpowiedź na 

pytanie w sprawie terminu oddania do użytku mieszkańcom poczekalni PKP. 

Pan Wiesław Księski poinformował, że poczekalnia zostanie udostępniona mieszkańcom 

niezwłocznie po zakończeniu czynności odbiorowych oraz ustaleniu zasad organizacji tego 

pomieszczenia. 

 

17. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Ptak zapytał o zasady obniżenia opłaty za odbiór odpadów osobom 

deklarującym posiadanie kompostownika na co uzyskał odpowiedź twierdzącą ze 

wskazaniem konieczności złożenia deklaracji. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka w imieniu mieszkańców Sołectwa Skarbiszowice podziękowała 

Radnym oraz Burmistrzowi za wyrażenie zgody na zakup działki sąsiadującej ze stawem, 

dodając, że był to ważny element w realizacji projektów. 

 

Radny Krzysztof Ptak podziękował Burmistrzowi za montaż progu spowalniającego na ulicy 

Jaśminowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin odczytał informację o medalach zdobytych w kilku 

kategoriach Ju-jitsu przez mieszkańców: 

Monika Wożniak – srebrny, 

Michał Kuciński – srebrny, 

Michał Rybicki – brązowy, 

Dawid Janiak – srebrny.  

 

18. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy : 

„Burza mózgów”  - 7 października br. godz. 16:00, 

posiedzenie Komisji – 25 października br. godz. 16:00, 

sesja –28 października br. godz. 16:00. 

 



W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


